

《单词百科:handicrafts是什么意思?handicrafts怎么发音?handicrafts的解释和用法》

英语单词handicrafts是什么意思?handicrafts怎么读?handicrafts怎么发音?简答网为您整理了handicrafts的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



handicrafts怎么读

handicrafts的读音: ['hændi: kræfts]

handicrafts的意思

1、n. 手工艺(handicraft的名词复数);手工艺品;手工业者;手工艺人;

handicrafts的双语例句

1、 These artistic handicrafts are very popular with foreign friends.

外国朋友很喜欢这些美术工艺品.

2、 She sells handicrafts to the tourists.

她向游客出售手工艺品。

3、 This village has its own traditional dress, cuisine, folklore and handicrafts.

这个村子有自己传统的服饰、 烹调、 民俗和手工艺.

4、 Food, chocolate, chewing gum, tobacco and beverages, handicrafts, Christmas gift wrap, etc.

食品、 巧克力、 口香糖、 烟酒饮料、 工艺品、 圣诞礼品包装等等.

5、 Local inhabitants display their handicrafts on the wayside.

当地居民在路边陈列他们的手工艺品.

6、 The two handicrafts achieved the same result by different methods.

这两件艺术品的制作有异曲同工之妙.

7、 There are too many exquisite handicrafts for the eye to take in.

精巧的工艺品令人目不暇接.

8、 Boss: No problem. If you stay longer, you might buy more handicrafts!

老板: 没问题. 如果你待久一点, 你或许会买比较多的手工艺品!

9、 The Beautifully wrought crystal handicrafts receive great praise from people.

玲珑剔透的水晶工艺品,令人叹为观止.

10、 The China is being celebrated by its handicrafts.

中国是以它的手工艺品而著称.

11、 Various kinds of sculptured handicrafts will be shown at this exhibition.

这次展览会将展出各式各样的圆雕工艺品.

12、Handicrafts were produced by families to be sold in local stores.

由家庭制作的手工艺品在当地的商店里出售。

13、Do you want to take some local products and handicrafts?

你觉得特产和手工艺品 怎么样？

14、Street vendors are forbidden to display their handicrafts on the wayside.

卖者们被禁止在路边陈列他们的手工艺品。

15、Handicrafts produced by families were to be sold in the local shops.

由家庭制作的手工艺品在当地的店里出售。

以上是简答网为您整理的handicrafts怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/handicrafts>